
 

Dagsorden og referat 

 

Dato:  

Onsdag d. 7. juni. 2023 

Tid:  

Kl. 17.00-19.30 

Sted: 

Gjøl Skole – personalerum 

Mødedeltagere:   

Eva Werner Hald, Jannie Kristensen, Susanne E. Westergaard, Katrine Højen Pedersen, Anette Lukassen, Pia Skafte, Jette Hosbond Klyver, Dorte Winde, Louise 
Stockholm, Trine Badsberg og Anders Bødker Holm 
 
Fraværende: Anette Lukassen, Jette Klyver.  
 

Referent: Anders Bødker Holm 

Ordstyrer: Susanne Westergaard 

- Punkter til eventuelt – skriv til Anders hvis I ønsker punkter på under eventuel. 

Forberedelse: Principper for Gjøl Skole og SI 

 

 

  



 

 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

D: drøftelse 
I: information 
B: beslutning 

Varighed Beslutning 

(referat – hvem gør hvad) 

Referat tilgår: Jan Ditlev og Brigitte 

Jakobsen 

1.   Sommermarked  Planlægning og drøftelser   I 

D 

 

45 min. 

Kl. 17.00-17.45 

Bestyrelsen har delt sig i tre grupper hvor 

der er forskellige tovholdere:  

Tombola: Katrine og Pia har ansvar 

Fællesspisning: Jannie, Anette og Nanna. 

Kaffe og kage: Jette  

Der undersøges igen muligheden for at vi 

kan få slush-ice på dagen. Eva og Anette  

Det er en god idé med klippekort.  

Det skal være muligt at købe klippekort 

dagen før, så børnene har mulighed for at 

købe fra start og ikke skal vente på deres 

forældre.  

Fællesspisning vil formentlig være pasta og 

kødsovs.  

Beløbet går til legeredskaber på Gjøl Skole 

og SI 

 

 

Klasserne laver hver især en bod, som kan 

prøves på dagen.  



Alle medarbejdere deltager på dagen.  

SI har møde i næste uge, hvor de skal 

drøfte sommermarked. De har planer om 

igen at lave en form for underholdning og 

snobrød   

 

Vi skal huske plastikkrus (33 cl), 

paptallerkener og servietter  

 

Forældre skal selv medbringe service til 

fællesspisning. Plan A er fællesspisning i 

børnehaven. Hvis vejret ikke arter sig, 

rykker vi spisning tilbage på skolen. 

Forældre skal selv tage service med til 

spisningen. 

 

Der skal være en opmærksomhed på at vi 

får taget nogle gode billeder.   

2.  Pause   15 min. 

17.45 – 18.00 

  

3.  Principper for Gjøl Skole 

og SI 

Godkende de reviderede principper  D 

B 

30 min. 

Kl. 18.00-18.30 

De reviderede principper er godkendt.  

Fremadrettet skal vi se på principperne for 

vores SI herunder bl.a. 

forældresamarbejde, digitale medier og 

kost. 



4.  Samlæsning skoleåret 

24/25 

 

At tale om mulige samlæsninger i 

skoleåret 24/25, da det har 

indflydelse på planlægningen af 

skoleåret 23/24.   

D 

B 

18.30-19.00 Der er blevet ansat ny lærer (Anders) som 

også er taget med i planlægning af 

samlæsning og fagfordeling.  

Planlægningen kan være udfordret af, at 

nogle lærer skal dække mange timer pga. 

bestemte fag. Der mangler bl.a. 

dansklærere. Pt. Er der mange små hold, 

hvilket kan blive sårbart (ved personale 

sygdom/sygemeldinger og et øget krav til 

støtte) 

Anders foreslår at 1. og 2. klasse tænkes 

sammen (fra sommeren ’24) – med 

forbehold for ændringer i elevtallet. Der 

bliver så vidt muligt prioriteret to lærere i 

alle fag.  

Der er dialog omkring at det kan udfordre 

børne-læringsmiljøet når der er flere i 

klassen.  

Samtidig er der i dialogen en forståelse for, 

at det økonomisk er nødvendigt.  

Nogle byder ind med, at børnene burde 

tilgodeses i at være i de små klasser, så 

længe de er mindst i skoleregi og at 

lokalerne skal kunne rumme mængden af 

børn.  

Anders påtænker at informere om 

ovenstående tanker ift. 

samlægning/samlæsning på 

forældremøderne. 



5.  Siden sidst 1) Formand 
2) Skole 
3) SI 
4) Lærere/pædagoger 
5) Nyt fra udvalgene 

O: korte informationer 

på nævnte punkter 

10 min. 

Kl. 19.00-19.10 

En del af bestyrelsen har været til det 

rådgivende organ. Her var der bl.a. oplæg 

fra formanden fra danske skoleelever – 

med fokus på fællesskaber og 

elevinvolvering. Derudover var der inputs 

fra Fjerritslev Skole og projektorienteret 

undervisning.  Det var fint at prioritere tid 

på inspiration. En vigtig pointe fra mødet er, 

at vi skal bruge tid på fordybelsen.  

Der skal være et særligt fokus på det at 

have gode relationer på tværs af 

årgangene.  

 

Skole:  

Står midt i fagfordeling og skemalægning. 

Er optaget af at dele ressource ud så det 

giver mening for hele skolen.  

Ansat ny medarbejder  

Fortæller kort om de kommende projekter:  

- TOPH 

- Fagligt løft 

SI:  

Ny afdelingsleder.  

Er gået i gang med små justeringer og har 

fokus på praksis. 

Bruger tid på at tale hvad er en SI og bruge 

tid på at skabe en rød tråd.  



Der er fokus på forældresamarbejdet og en 

tydelig struktur omkring det.  

Er på vej til at ansætte en pædagog og en 

medhjælper. 

Har haft besøg af DGI – hvor de havde 

fokus på legepladsen og nye muligheder. 

Der er mulighed for at lave et opslag for at 

trække arbejdskræft op i børnehave, hvis 

der er brug for det.  

Ledelsen har deltaget i 

dagtilbudskonference – her blev der bl.a. 

sat stort fokus på den nye nationale 

kvalitetsundersøgelse af dagtilbud.  

6.  Punkter til kommende 

møde 

  5 min. 

Kl. 19.10-19.15 

- Økonomi 

- TOPH 

- Sommermarked 

7.  Evt.   10 min. 

Kl. 19.15-19.25 

 

 

Vi ser frem til en god og konstruktiv dialog 
Vel mødt! 

 
Bedste hilsner 

Susanne E. Westergaard og Anders Bødker Holm  
 


